
Základní organizace Českého zahrádkářského svazu Brno Kraví Hora 2 

 

Zápis z pokračovací schůze výboru konané dne 4.11.2015 v 17.00 hodin 

 

Přítomni: Př. Svoboda, př. Šebestová, př. Dolínková, př. Urbančíková 

 

Omluveni: Př. Svobodová, př. Malaníková 

 

Hosté: Př. Kalina 

 

Program schůze: 1/ Zahájení 

                            2/ Příprava Mimořádné členské schůze 

                            3/ Závěr 

 

K bodu 1/: Schůze byla zahájena v 17.00 hodin 

 

K bodu 2/: Složení mandátové komise: př. Pavlík Petr 

                                                               př. Chovancová Věra 

                                                               př. Svobodová Marie 

 

                  Složení návrhové komise: př. Dolínková Jiřina 

                                                             př. Šebestová Ivana 

                                                             př. Dvorská Zdenka 

 

                  Složení volební komise: př. Svoboda Jan 

                                                          př.Mikuš Josef 

                                                          př.Svoboda Zdeněk 

                                                          př. Sedláčková Yvonna 

 

Prezentaci členů zajistí př. Chovancová, př. Sedláčková a př. Votrubcová. 

 

Kandidátem výboru na pozici předsedy ZO je př. Alexandr Kalina. 

Dalším kandidátem je př. Lukeš, který se přihlásil dne 3.11.2015 a dne 4.11.2015 jsme dostali na  

jeho podporu mail od př. Přikryla. Tohoto kandidáta výbor nehodlá doporučit, jeho zahrádka je  

v zuboženém stavu již 3 roky a není možné se s ním domluvit na nápravě. 

 

Př. Šebestová po úvaze vzhledem k rozpočtu navrhuje zvýšení nájmu za rok 2016 o 0,50 Kč/m2 

vzhledm k inflaci, o další 1,0 Kč/m2 na spotřebu vody a o 1,0 Kč na vytvoření účelového fondu 

pro případ nepředvídaných výdajů. Poslední položka se v následujících letech nemusí opakovat. 

Tuto skutečnost nechá návrhová komise posoudit členskou základnou a výsledek oznámí v usne- 

sení MČS. 

 

K bodu 3/: Schůze byla ukončena v 18.30 hodin. 

 

 

Zapsala: 4.11.2015 B. Urbančíková 

 


